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redakce 7. decembra 2023

Prezidentka Evropské vědecké rady trvá na tom, že je
třeba lidi očkovat donucením, nikoli vysvětlováním

badatel.net/prezidentka-europskej-vedeckej-rady-trva-na-tom-ze-ludi-treba-ockovat-donutenim-nie-vysvetlovanim

(Cassie B., Natural News ) Mária Leptinová, předsedkyně Evropské
vědecké rady zaujala šokující postoj k vakcínám proti Covid-19, když
řekla, že vlády by neměly lidem vysvětlovat vědu, ale měly by se
jednoduše spoléhat na armádu a náboženské vůdce, aby zajistily , že
jejich populace bude očkována bez ohledu na to, jak se lidé cítí.

Leptinová, která je také spolutvůrkyní agendy Světového
ekonomického fóra (WEF), uvedla, že vysvětlování, proč by se lidé měli
dát očkovat, se během pandemie koronaviru ukázalo jako selhání,
takže je potřebný jiný a důraznější přístup.

V diskusním panelu, který zahrnoval i lidi jako jsou bývalý generální
ředitel organizace GAVI financované Billem Gatesem a spolutvůrce
COVAXu, Seth F. Berkley, Shyam Bisen z řídícího výboru Světového
exekutivního fóra a generální ředitel společnosti Moderna, Stephane
Bancel, Leptinová nastínila, proč nemá smysl vysvětlovat vědu o
vakcínách, ale lepší je lidi rovnou přimět.
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Samozřejmě, vysvětlování „vědy“ by inspirovalo více lidí, aby se
nechali očkovat, pokud by věda prokázala, že vakcíny jsou dokonale
bezpečné a plně účinné při prevenci přenosu nemoci, před kterou mají
chránit.

Pokud by vakcíny proti Covidu-19 skutečně splnily přísliby bezpečnosti
a účinnosti, pak „věda“ by to potvrdila a lidé by byli více než ochotni
podstoupit očkování.

Bohužel všichni víme, že současné vakcíny proti Covidu-19 nejenže
nedokážou zabránit šíření nemoci, ale přinášejí i množství vedlejších
účinků, z nichž některé jsou potenciálně smrtelné.

Takže v tomto smyslu se zdá, že Leptinová má pravdu: Vysvětlování
„vědy“, na jejímž základě jsou tyto vakcíny vyrobeny, by totiž způsobilo,
že lidé budou běžet přesně opačným směrem, a to oprávněně!

Země s vysokou mírou proočkovanosti využily vojenský a
náboženský nátlak

Takže, pokud nedokážete lidi přesvědčit o bezpečnosti a účinnosti
vakcín, pak nátlak je jediná možnost, která vám zůstala.

Leptinová poukázala na to, že země, které dosáhly největší míry
proočkovanosti proti Covidu-19, byly ty, které použily silný nátlak a
jejichž vlády neztrácely čas „snahami o to, aby jejich občané pochopili
vědu“.
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Jako příklad použila jihoasijskou zemi Bhútán. Řekla, že v Butánu
využili vliv tamního „náboženského zřízení“ na zmanipulování
veřejnosti, aby se nechala očkovat.

„Jednnou z takových zemí je Bhútán, kde byli velmi úspěšní při
přípravě kampaně a zapojili do ní náboženské lídry. Byli citliví na
potřeby země, na potřeby občanů, zahrnuli informování církevními
autoritami, které využili při hledání správného času a data, ale a
nakonec dosáhli fantastickou proočkovanost. Žádná věda nebyla
vysvětlována,“  poznamenala Leptinová.

Dalším příkladem, který uvedla, je Portugalsko, kde podle vlastních
slov byla očkovací kampaň svěřena do rukou armádnímu generálovi ve
výslužbě.

„Ten armádní generál zacházel se zemí jako se svými vojenskými
jednotkami. Pandemii prohlásil za válku, proti které bude země s
vlasteneckou vášní společně bojovat. A myslím si, že tam dosáhli
nejvyšší proočkovanosti v Evropě, ne-li ve světě.“

A dále dodala: „Takže žádná věda. Pamatujme na to.“

https://www.badatel.net/osteoartritida-baner-1
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Podle tiskové agentury AP (Associated Press) se kontradmirál
Henrique Gouveia e Melo neomluvil za svou touhu charakterizovat
očkovací kampaň jako „bitvu“, dokonce zašel tak daleko, že si oblékl
svou bojovou kombinézu (maskáče), aby vyslal lidu Portugalska
zprávu, že jde o volání do zbraně.

Závěr

Není žádným překvapením, že Leptinová neuznala skutečnost, že
žádný z přístupů těchto zemí nezahrnoval informovaný souhlas od lidí,
kteří byli vystaveni těmto potenciálně nebezpečným vakcínám.

Bez vysvětlení vědy, která stojí za těmito vakcínami, neexistuje způsob,
jak mohou lidé poskytnout skutečný informovaný souhlas. Na svobodě
ve zdraví Leptinové a jejím kamarádům ze Světového ekonomického
fóra (WEF) zjevně nezáleží.

Autor: Cassie B., Zdroj: naturalnews.com , Zpracoval: Badatel.net
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Dánsko zakázalo covidové vakcíny pro všechny lidi mladší 50 let
Ukazuje se, že opičí neštovice jsou jen kamufláž k zakrytí následků
covidových vakcín
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Vakcínová genocida postupuje: Nadměrná úmrtnost na celém
světě vzrostla již o 40%
Na Haiti téměř nikdo nezemřel na covid, protože téměř nikdo tam
nebyl „očkován“
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